



صندوق العوائد الإستثماري
Al Awaed Investment Fund

29 OCT 2025

إشارة رقم: ٩٨٤/٨-٣١/٢٠٢٥

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: صندوق العوائد الاستثماري

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، نفيذكم علماً بأنه سيتم انعقاد جمعية حملة الوحدات لصندوق العوائد الاستثماري يوم الخميس الموافق 2025/11/13 في تمام الساعة 10:00 صباحاً من خلال تطبيق زوم (Zoom).

وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع يؤجل إلى يوم الأحد الموافق 2025/11/23 في تمام الساعة 10:00 صباحاً على أن يعقد الكترونياً من خلال نفس التطبيق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،


فيصل يوسف المشاري
عضو الهيئة الإدارية للصندوق



مرفق

- الدعوة



دعوة لحضور اجتماع جمعية حملة الوحدات

صندوق العوائد الاستثماري

يسر الشركة الكويتية للاستثمار مدير "صندوق العوائد الاستثماري" بدعوتكم للمشاركة بجمعية حملة الوحدات الالكترونية المقرر انعقادها في يوم الخميس الموافق 2025/11/13 في تمام الساعة 10:00 صباحاً من خلال تطبيق زوم (ZOOM) وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

1. تعيين أمين سر ليقوم بتحرير محضر الاجتماع بما في ذلك المداولات والقرارات المقترحة ونتيجة التصويت عليها.
2. عرض تقرير مدير الصندوق عن نشاط الصندوق ومركزه المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
3. عرض تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية السنوية المدققة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
4. عرض البيانات المالية السنوية المدققة للصندوق والمصادقة عليها عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
5. عرض تقرير مراقب الاستثمار.

وعلى حملة وحدات الصندوق الراغبين بالحضور مخاطبة الشركة الكويتية للاستثمار للحصول على توكيل ورابط حضور الجمعية، وفي حال عدم اكتمال النصاب يؤجل الاجتماع إلى يوم الأحد الموافق 2025/11/23 في تمام الساعة 10:00 صباحاً ليعقد الكترونياً من خلال نفس التطبيق، ويعتبر الاجتماع الثاني صحيحاً ايأ كانت نسبة الحضور.



جدول الأعمال

اجتماع جمعية حملة الوحدات

صندوق العوائد الاستثماري

1. تعيين أمين سر ليقوم بتحرير محضر الاجتماع بما في ذلك المداولات والقرارات المقترحة ونتيجة التصويت عليها.
2. عرض تقرير مدير الصندوق عن نشاط الصندوق ومركزه المالي للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
3. عرض تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية السنوية المدققة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
4. عرض البيانات المالية السنوية المدققة للصندوق والمصادقة عليها عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.
5. عرض تقرير مراقب الاستثمار.



صندوق العوائد الإستثماري
Al Awaed Investment Fund

29 OCT 2025

Ref.: 984/8-31/2025

Messrs. Boursa Kuwait Co.

Kuwait

Dear Sirs,

Sub: Al Awaed Investment Fund Units Holders Assembly

With reference to the aforementioned subject, we inform you that the Unitholders Assembly of Al Awaed Investment Fund will be held on Thursday, **13/11/2025** at **10:00** Am, through Zoom application. In the event that the quorum is not reached, the meeting will be postponed to Sunday, **23/11/2025** at **10:00** Am.

Yours sincerely,

Faisal Yousif AlMeshari

Member of the Fund's Executive Committee



A.A.
NH



صندوق العوائد الإستثماري
Al Awaed Investment Fund

**Invitation to attend the meeting of Al Awaed
Investment Fund Unitholders Assembly**

Messrs./ Unitholders of Al Awaed Investment Fund

Kuwait Investment Company, in its capacity as the Fund Manager, is pleased to invite you to attend the meeting of **Al Awaed Investment Fund** Unitholders Assembly at 10:00 am on Thursday, 13/11/2025, through Zoom application, to discuss the agenda, which includes the following:

- Appointing a secretary to edit the minutes of the meeting, including the deliberations, the proposed decisions and the result of voting thereon.
- Present the Fund Manager's report on the Fund's activities and financial position for the financial year ended 31 December 2024.
- Present the auditor's report on the audited annual financial statements ended 31 December 2024.
- Present the audited annual financial statements for the fiscal year ended December 2024.
- Present the report of the Investment Controller.

In the event that the quorum is not reached, the meeting will be postponed to Sunday, 23/11/2025 at 10:00 am. through the same application. The Lateral meeting is considered valid regardless of the attendance percentage.



Minutes of Meeting

Al Awaed Investment Fund Unitholders **Assembly**

- Appointing a secretary to edit the minutes of the meeting, including the deliberations, the proposed decisions and the result of voting thereon.
- Present the Fund Manager's report on the Fund's activities and financial position for the financial year ended 31 December 2024.
- Present the auditor's report on the audited annual financial statements ended 31 December 2024.
- Present the audited annual financial statements for the fiscal year ended December 2024.
- Present the report of the Investment Controller.